
Norra Hagunda Älg- och kronhjortskötselområde 2022-05-18 

 

Lars Gräns  e-post: lars.grans@boldwinds.se 
Tfn: 018-39 61 16  hemsida: http:\\www.norrahagundaalg.se 

Protokoll från styrelsemöte 

Tid:  2022-05-17 

Plats:  Skogstibble, Sockenstuga 

Närvarande: Lars Gräns 
Erik Jennische 

Magnus Kaisäter 
Karl-Göran Lindgren 
Johan Bruun 

Thomas Lindahl 
Johan Steineck 

Ronny Sandberg 
Bo Eriksson 
 

                     
Erik hälsade alla välkomna och förklarade styrelsemötet öppnat. 

     
§ 1 Till justeringsmän valdes Bo Eriksson och Magnus Kaisäter 
 

§ 2 Information 

1) Vid kontakt med Länsstyrelsen fick vi följande information: 

ÄSP för NH Övre måste revideras. SLU värden på älgtäthet ska 

användas. 

 2) Jägareförbundet har haft en digital information om viltdata. 

Informationen var främst riktad till rapportörer i viltdata. Nyhet var 

att vi kan rapportera i en app med samma namn (viltdata). För vår 

del kan det eventuellt uppstå vissa problem vid användande av 

”appen”. Lars undersöker detta. 

§ 3 Spillningsinventering 

Spillningsinventering har i vår genomförts i både Östervåla ÄFO och 

Fjärdhundra ÄFO. 

Resultatet för hela Östervåla ÄFO blev ett index på 3,4 med 

intervallet 2,3 – 4,5. 

Resultatet för hela Fjärdhundra ÄFO blev ett index på 4,1 med 

intervallet 2,4 – 5,3. 

För båda ÄFO är trenden att älgtätheten minskar för varje genomförd 

inventering. 

§ 4 Motivering för älg-obs mm 

Styrelsen enades om att prova en Årlig utlottning av en tilldelad 

vuxen älg per område (Övre/Nedre). Utlottning kommer att ske på 

årsmötet. 

Samma villkor gäller som övrig tilldelning, inklusive fällavgift. 
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fortsättning § 4 

 

Krav för att delta i utlottningen: 

* Rapportera minst 3 jaktdagar (jägare, M-timmar, observationer av 

älg och kronvilt) 

* Rapportera skjutna djur 

* Rapportera Bio-data på skjutna djur (taggar, vikt och inlämning av 

vuxna djurs käkar) 

 Rapportera ”ej jagat” ingår inte i utlottningen. 

§ 5  Ekonomi 

Ronny redovisade kassabehållningen. Ekonomin är god. 

§ 6 ÄSP NH Övre 

En ny ÄSP för NH Övre (för åren 2022 t o m 2024) arbetades fram. 

Bedömningen är att vi har en älgstam på 5,5 älgar/1000 ha och 

målet för treårsperioden är att älgstammen slutar på 5,9 älgar/1000 

ha. Nämna älgtäthet är något högre än SLU framräknade värden. 

Planen är att avskjutningen första året ska vara 4 tjurar, 3 vuxna 

hondjur och 7 kalvar. 

Lars skickar NH Övres ÄSP till Länsstyrelsen och Östervålas ÄFG. 

§ 7 Övriga frågor 

1) KG kommer framöver att ansvara för spillningsinventeringar och 

Johan S för åldersbestämning av vuxna älgar. 

 2) Beslutades att vi ska arbeta fram en ny ÄSP för NH Nedre. Förslag 

är att vi träffas den 24/5. Lars undersöker om ledig lokal. 

 3) Ronny bokar styrelsens aktivitet till den 17/6. 

 

Erik förklarade styrelsemötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet: Justeras:      

 

 

Lars Gräns  Bo Eriksson  Magnus Kaisäter
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